
Zápis č. 9/9/2018 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
12. septembra 2018 so začiatkom o 10,00 h. 

 

Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Martin Kabát, 
Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 

Ospravedlnený: Ľubomír Guman, 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 

Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Martin Ťapák – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 

Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnil Ľ. Guman. 

Navrhol, aby sa ako bod č. 5 doplnil: Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do 
orgánov samosprávy obcí a pravidlá volebného vysielania 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 

I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 97/2018: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  

2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 

RTVS; 
b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 

Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 

d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 
písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  

e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 
(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 

f) rôzne. 
5. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov samosprávy obcí a 

pravidlá volebného vysielania (spravodajca M. Kákoš) 
6. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. polrok 

2018 (spravodajca P. Kubica) 

7. Prehľad súdnych sporov RTVS (spravodajca D. Soukeník) 
8. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s 50. výročím okupácie Československa 

v roku 1968 (spravodajcovia M. Kákoš a I. Nagy) 

9. Vyhodnotenie letnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia D. Hushegyiová a I. 
Gallo) 

10. Sťažnosti a podnety 
11. Rôzne 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. Okrem 

uznesení č. 92 a 93, ktoré sa týkali doručenia správ o činnosti do VKM a tie boli splnené. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 98/2018 

Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

83.  Nevyhodnocuje sa.  

84.  Nevyhodnocuje sa.  

85.  Nevyhodnocuje sa.  

86.  Nevyhodnocuje sa.  

87.  Nevyhodnocuje sa.  

88.  Nevyhodnocuje sa.  

89.  Nevyhodnocuje sa.  

90.  Nevyhodnocuje sa.  

91.  Nevyhodnocuje sa.  

92.  Splnené. Doručenie Správy o činnosti RTVS do VKM 

93.  Splnené. Doručenie Správy o činnosti Rady RTVS do VKM 

94.  Nevyhodnocuje sa.  

95.  Nevyhodnocuje sa.  

96.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      

Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / Ľ. Guman /  

Uznesenie bolo prijaté. 

 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že RTVS tak ako informoval, spustil reláciu Reportéri. Relácia má novú 

grafiku, nových reportérov. V každej relácii budú dve reportáže, v špeciáloch iba jedna 
reportáž. Informoval o novom moderátorovi v relácii O 5 minút 12. Prvá relácia mala z jeho 
pohľadu množstvo pozitív, sú tam však aj veci, na ktorých odstránení sa bude pracovať. Od 
16.9. nastupuje na Odbor informačných služieb SRo nastupuje J. Rybanský. V pondelok sa 

ujal pozície šéfdirigenta M. Valentovič. Slávnostný koncert k 100. výročiu založenia republiky 
oddiriguje legenda O. Lenárd. V sobotu na Rádiu Slovensko vyvrcholila súťaž Auto na kľúč.  
J. Chudík si cení, že O. Lenárd je zapojený do činnosti, pretože na Slovensku je jeho meno 

trochu skryté, pritom je to najväčšia dirigentská osobnosť. 
D. Hushegyiová pochválila reláciu Reportéri.  
 

4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
„RTVS k 31.8.2018 dosiahla celkové príjmy vo výške 120,57 mil.€, čo predstavuje 83,48 % 

plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.8.2018 sumu 59,57 mil.€, čo predstavuje plnenie na 73,55 % 
ročného plánu. Vyššie plnenie rozpočtu sa podarilo dosiahnuť predovšetkým v súvislosti s 

akvizičnými kampaňami a zasielaním výziev na úhradu identifikovaných nedoplatkov na 
úhradách a z dôvodu, že v januári časť platiteľov uhrádza poplatky za celý kalendárny rok.  
Do 31.8. 2018 RTVS obdŕžala 3,01 mil.€ za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2017.  
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 5,78 mil. € t.j. plnenie na 81,47 %.  
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Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.8.2018 sumu 35,13 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 24,63 mil.€ (STV 20,93 mil.€ a 
SRo 3,70 mil.€) a na investície 10,5 mil.€. RTVS v auguste obdržala poslednú splátku 

vyplývajúcu zo zmluvy so štátom, z čoho vyplýva, že k 31.8.2018 RTVS dostala na bankový 
účet celý príjem vyplývajúci zo zmluvy.         
Celkové výdavky RTVS k 31.8.2018 predstavovali sumu 69,64 mil.€, t.j. 49,14 % plnenie 

ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 68,75 mil.€ - plnenie na 
53,47 % a kapitálové výdavky sú vo výške 785 919 € - plnenie na 6,03 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 50,93 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 

    
V. Chuguryan za spravodajstvo vymenoval hlavné témy, ktoré dominovali vo vysielaní. 
Vysielal sa priamy prenos z osláv SNP. Vo vysielaní sa 1.9. prihovoril aj prezident SR.  

D. Hushegyiová sa spýtala, kedy bude obsadený televízny post v USA. 
V. Chuguryan uviedol, že sa čakalo na p. Taranovú, vo chvíli, keď sa ukázalo, že jej návrat 
nebude rýchly, tak sa začalo pracovať na hľadaní náhrady. Je si vedomý tohto problému. 

M. Kákoš sa spýtal, či p. Rajec nevie robiť aj televíznu časť. 
V. Chuguryan uviedol, že p. Rajec nemá záujem robiť do televízie a býva v Miami, čo je tiež 
problém.  
J. Chudík uviedol, že by bolo dobré aj do Moskvy dosťat vlastného spravodajcu, pretože p. 

Dorazín, ktorý je z ČRo a sem tam poskytuje služby pre SRo je podľa neho zaujatý. 
V. Chuguryan uviedol, že v týchto chvíľach sa už zacvičuje človek, ktorý by mal ísť do 
Moskvy.  

M. Ťapák prečítal plnenie jednotlivých programových typov.  
J. Chudík uviedol, že Dvojka podľa neho odvysielala v nevhodnom čase v prime time film 
Smrteľné historky. Malo to byť podľa neho v neskorší čas a sú významnejšie veci, ktoré by 

mohli ísť v hlavnom vysielacom čase.  
J. Rezník uviedol, že od septembra je nový šéf kreatívy I. Majkut. 
M. Dzurjanin predstavil programové dominanty.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenia a dal o ňom hlasovať: 

Uznesenie č. 99/2018 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / Ľ. Guman /  
Uznesenie bolo prijaté. 

 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
R. Doehring predstavila jednotlivé návrhy na prenájom majetku.  

D. Soukeník uviedol, že DK sa zaoberala jednotlivými návrhmi a odporúča na schválenie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenia a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 100/2018: 

Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcami: 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas  

Nájomca: Dagmar Galátová – Kozmetika Dagmar 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, na 

Benediktiho ul. č. 5 v Bratislave, na prízemí administratívnej budovy, 

o celkovej výmere 25,20 m². 
Účel užívania predmetu nájmu: poskytovanie kozmetických služieb.  
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Pôvodná doba nájmu od 01.09.2018 do 30.09.2018 
zmluva uzatvorená dňa 03.09.2018 
(ZM1004651 – 1 mesiac) 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 01.10.2018 na dobu neurčitú  
(ZM1004654) 

Pôvodná cena nájmu   

(prepočet na ročné sadzby)                          

2.374,09 eur bez DPH ročne – nebytový priestor 

 

Navrhovaná cena nájmu 
 

2.374,09 eur bez DPH ročne -  nebytový priestor 

Pôvodná cena nájmu za m² 

                          

94,21 eur/m² bez DPH ročné – nebytový priestor 

 

Navrhovaná cena nájmu za m² 94,21 eur/m² bez DPH ročne – nebytový priestor 
 

Pôvodná cena služieb 
(prepočet na ročné sadzby) 

1.082,83 eur bez DPH ročne 
 

Navrhovaná cena služieb 1.082,83 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota - 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: Slovenský paralympijský výbor 

Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS, na 
Benediktiho ul. č. 5 v Bratislave, na 2. posch. (kancelárie) a  4. posch. 
(kancelárie) administratívnej budovy, o celkovej výmere 239,0 m², nájom 

časti pozemku na Benediktiho ul. č. 5 – 5 parkovacích miest o celkovej 
výmere 50,0 m² a nájom časti pozemku na Belopotockého ulici – 4 
parkovacie miesta, o celkovej výmere 50,0 m². 

Účel užívania predmetu nájmu: kancelárie, parkovanie.  

 

Pôvodná doba nájmu od 01.10.2013 do 30.09.2018 
zmluva uzatvorená dňa 07.10.2013 

(ZM1000871) 
od 01.08.2018 do 30.09.2018  
zmluva uzatvorená dňa 30.07.2018 

(ZM1004604 – 2 mesiace)  

Navrhovaná doba nájmu  od 01.10.2018 na dobu neurčitú  
(ZM1004668) 

Pôvodná cena nájmu 
 

 
 
 

 
 (prepočet na ročné sadzby) 
 

(ZM1000871) 

10.024,00 eur bez DPH ročne – kancelárie (*znížená 
cena) 
(179,0 m²) 

  3.600,00 eur bez DPH ročne – 5 parkovacích miest 
(60,0 m²) 
(ZM1004604) 

  5.166,00 eur bez DPH ročne – kancelárie (60,0 m²) 
 

Navrhovaná cena nájmu 
20.577,90 eur bez DPH ročne – kancelárie (239,0 m²) 
  6.078,00 eur bez DPH ročne – 9 parkovacích miest 

 (100,0 m²)  

Pôvodná cena nájmu za m²     

(ZM1000871)         
56,00 eur/m²- kancelárie (*znížená cena) 

60,00 eur/m² - parkovacie miesta  
(ZM1004604) 
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86,10 eur/m² - kancelárie  

Navrhovaná cena nájmu za m² 86,10 eur/m² - kancelárie 

60,78 eur/m² - parkovacie miesta 

Pôvodná cena služieb 
 
 

(prepočet na ročné sadzby) 

(ZM1000871) 
  7.276,35 eur bez DPH ročne 
(ZM1004604) 

   2.677,20 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb  10.664,18 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 3 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 3 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: Paralympijská marketingová spoločnosť s.r.o. 

Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS na 
Benediktiho ul. č. 5, Bratislava, 2. posch. (kancelárie) o  celkovej výmere 
180,0 m², nájom časti nehnuteľnosti na bočnej časti strešnej nadstavby 

o celkovej výmere 1,0 m² a sklad o celkovej výmere 12,0 m².  
Účel užívania predmetu nájmu: kancelárie, sklad a osadenie mikrovlnnej antény priemeru 30 
cm vo vlastníctve spoločnosti ORANGE SLOVENSKO, a.s. 
 

Pôvodná doba nájmu od 01.08.2012 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 25.07.2012 
(ZM1000358) 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatok č. 4  

od 01.10.2018 na dobu neurčitú  
(ZM1000358_4) 

Pôvodná cena nájmu                           17.140,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 16.146,32 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m²     

85,00 eur/m² bez DPH ročne – kancelárie (180,0 m²) 

20,00 eur/m² bez DPH ročne – sklad pred vchodom  
(12,0 m²) 
60,00 eur/m² bez DPH ročne – 2 parkovacie miesta  
(20,0 m²)       

400,00 eur/m² bez DPH ročne – časť nehnuteľnosti                  
– strešná nadstavba (1,0 m²) 

Navrhovaná cena nájmu za m² 86,10 eur/m² bez DPH ročne – kancelárie (180,00 m²) 

20,26 eur/m² bez DPH ročne – sklad pred vchodom  
(12,0 m²) 
405,20 eur/m² bez DPH ročne – časť nehnuteľnosti            

– strešná nadstavba (1,0 m²)    
 

Pôvodná cena služieb 7.320,40 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 8.031,60 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie áno  

 
Nájomca: ICT ISTROCONTI, a.s. 
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Predmet nájmu: nájom časti nehnuteľnosti – pozemky parcely registra „C“, ktorá sa 
nachádza na Žilinskej ul. č. 5 v Bratislave, o celkovej výmere 555,00 m². 

Účel užívania predmetu nájmu: parkovanie osobných motorových vozidiel.  

 

Pôvodná doba nájmu od 02.04.2011 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 29.03.2011 

(ZM1000085) 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 01.10.2018 na dobu neurčitú  
(ZM1004553) 

Pôvodná cena nájmu   

 

19.200 eur bez DPH ročne – prevádzkovanie parkoviska 

Navrhovaná cena nájmu 
 

39.360,00 eur bez DPH ročne - parkovanie  

Pôvodná cena nájmu za m² 
                          

34,60 eur/m² bez DPH ročne – prevádzkovanie 
parkoviska 
 

Navrhovaná cena nájmu za m² 70,92 eur/m² bez DPH ročne – parkovanie 
 

Pôvodná cena služieb - 

Navrhovaná cena služieb - 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 3 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 3 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 

Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 / Ľ. Guman / 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 

M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
P. Kubica za DK skonštatoval, že k materiálu nemajú žiadne výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 

Uznesenie č. 101/2018: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 

Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      

Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
J. Rezník odprezentoval všetky predložené zámery. 
P. Kubica uviedol že všetky zámery boli na DK prerokované a DK s nimi súhlasí. 

I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 102/2018: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 

ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
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Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, D. 
Soukeník / 
Proti: 0      

Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
P. Kubica informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemajú výhrady. 

Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 103/2018: 

Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 

Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, D. 
Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 / M. Kabát, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

5. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov samosprávy 
obcí a pravidlá volebného vysielania (spravodajca M. Kákoš) 

I. Gallo informoval, že Rada RTVS si pri každých voľbách vyžiada informatívny materiál a tak 

je tomu aj tentokrát. 
V. Chuguryan uviedol: 
Hlavným poslaním Rozhlasu a televízie Slovenska je prispievať k realizácii ústavne 
garantovaného  práva na slobodnú výmenu informácií. Podľa ustanovenia § 3 ods. 3 písm. 

a) a b) Zákona o Rozhlase a televízii Slovenska programovú službu RTVS primárne tvoria 
spravodajské, publicistické, dokumentárne, dramatické, hudobné, športové, zábavné 
a vzdelávacie programy, programy pre deti a mládež a iné programy, ktoré sú založené 

na zásadách demokracie a humanizmu a poskytujú nestranné, overené, neskreslené, 
aktuálne, zrozumiteľné a vo svojom celku vyvážené a pluralitné informácie o dianí v 
Slovenskej republike i v zahraničí na slobodné utváranie názorov. 

Na základe vyššie spomenutého, doterajších skúseností, ale aj na základe dôsledného 
presadzovania hodnôt verejnoprávnosti sme sa rozhodli predložiť na rokovanie Rady RTVS 
projekt a pravidlá volebného vysielania RTVS pre voľby do orgánov samosprávy obcí, ktoré 
upravujú rozhlasové a televízne vysielanie v predvolebnom období a v období konania 

volieb. Projekt upravuje vysielanie tak, aby bola zabezpečená všestrannosť informácií a 
názorová pluralita v rámci všetkých programových služieb RTVS na základe ustanovenia § 
16 ods. 3 písm. a) Zákona o vysielaní a retransmisii. V tejto súvislosti je RTVS podľa 
ustanovenia § 16 ods. 3 písm. b) Zákona o vysielaní a retransmisii povinná „zabezpečiť 
objektívnosť a nestrannosť spravodajských programov a politicko-publicistických programov; 
názory a hodnotiace komentáre musia byť oddelené od informácií spravodajského 

charakteru“. 

Na základe uvedeného bude RTVS v predvolebnom období, rovnako ako mimo neho, dbať 
na dodržiavanie Štatútu programových pracovníkov a spolupracovníkov RTVS, platných 
interných predpisov RTVS upravujúcich etické pravidlá správania sa pracovníkov 

a spolupracovníkov RTVS ako aj Etického kódexu novinára Slovenského syndikátu 
novinárov, ku ktorému RTVS pristúpila na vlastnú žiadosť na začiatku roka 2013 a o prijatí 
ktorého informovala RTVS predsedníčka Slovenského syndikátu novinárov 

Zákon o volebnej kampani vysielanie politickej reklamy pre voľby do orgánov samosprávy 
obcí neupravuje. Podľa stanoviska Rady pre vysielanie a retransmisiu je preto vysielanie 
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politickej reklamy pred voľbami do orgánov samosprávy obcí zakázané. Prblížil členom Rady 
RTVS aj harmonogram vysielania. 
Ďalej uviedol, že za podozrenie z konfliktu záujmov je možné považovať aj podieľanie sa 

programových  pracovníkov a spolupracovníkov RTVS na propagácii kandidátov a 
kandidujúcich subjektov, na základe ktorého môžu vzniknúť pochybnosti o nezávislosti a 
nestrannosti RTVS. Programový pracovník alebo spolupracovník RTVS musí o podozrení 

bezodkladne informovať svojho nadriadeného alebo riaditeľa sekcie spravodajstva 
a publicistiky RTVS. 
V. Ruman, vedúci Odboru právního RTVS pridal niekoľko poznámok k materiálu z pohľadu 
legislatívy.  

M. Kákoš, ako spravodajca, uviedol, že pravidlá vychádzajú z platnej legislatívy 
a z usmernenia RVR. Ide o obdobie, v ktorom je mimoriadne dôležité dodržiavanie Štatútu 
programových pracovníkov a spolupracovníkov. Upozornil na niekoľko problémov 

z minulosti. Najviac pripomienok smerovalo k pripravenosti moderátorov. Spýtal sa, kto bude 
moderovať teraz. Ďalej uviedol, že v minulosti boli niektoré diskusie mimoriadne dlhé a či by 
nebolo dobré rozdeliť niektoré debaty. V minulosti bol podľa neho kritizovaný aj vizuál štúdia.  

I. Gallo sa spýtal, či sú nejaké zmeny oproti minulým pravidlám, či sa RTVS chystá ho 
zverejniť na webe. Spýtal sa, ako sa bude pristupovať ku kandidátom, ktorí už sú vo funkcii.  
V. Chuguryan uviedol, že ku grafike je práve dnes stretnutie, budú sa snažiť, aby to bolo 
lepšie ako v minulosti. Ku úradujúcim kandidátom uviedol, že budú veľmi starostlivo 

zvažovať, ako a kedy im dávať priestor v spravodajstve a vo vysielaní. Budú sa pokrývať len 
významné aktivity, ktoré sú pomerne veľké a ktoré sú s účasťou konkrétneho mesta. 
J. Rezník uviedol, že predložené pravidlá sú vypracované precízne, avšak tieto voľby sú 

špecifické tým, že je tu mimoriadne veľa obvodov a tieto pravidlá pri najlepšej vôli nemôžu 
riešiť všetky individuálne situácie, ktoré sa vyskytnú. V prípade porušenia pravidiel zo strany 
zamestnancov alebo spolupracovníkov, sa bude situácia riešiť.  

V. Chuguryan uviedol, že moderátori budú J. Jedinák a M. Jančkárová a regionálne diskusie 
budú viesť S. Lažo a M. Kvačkajová.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať:  
Uznesenie č. 104/2018: 

Rada RTVS prorokovala a zobrala na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti 
s voľbami do orgánov samosprávy obcí a pravidlá volebného vysielania. 

  

Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy, D. 
Soukeník / 
Proti: 0      

Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / P. Kubica, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. 

polrok 2018 (spravodajca P. Kubica) 
I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia 28/2016. 
R. Doehring odprezentovala základné ukazovatele: 

Výber úhrad 1-6/2018  
Reálny výber úhrad 2018    45 700 213 EUR 
Plán výberu úhrad 2018    44 750 000 EUR 
Výber úhrad 2018 voči plánu:   + 950 213 EUR 

 
Reálny výber úhrad 2017   45 020 403 EUR 
Výber úhrad 2018 voči 2017:   + 679 809 EUR 

 
M. Kabát za DK skonštatoval, že je príjemné, že sa naďalej prejavuje nárast. Je však podľa 
neho stále vysoký objem starých dlhov. Spýtal sa, či je nejaký plán jednotlivých oslovovacích 

akcií na nových platiteľov. Ďalej uviedol, že by bolo dobré sa zaoberať aj postupným 
prechádzaním ľudí na elektronické platby zo SIPOa. 
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 105/2018: 

Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby 

verejnosti poskytované RTVS za I. polrok 2018. 
 

Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy, D. 

Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / P. Kubica, Ľ. Guman / 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Prehľad súdnych sporov RTVS (spravodajca D. Soukeník) 

I. Gallo na základe návrhu GR RTVS, keďže materiál obsahuje aj živé prípady, aby sa tento 
bod prerokoval v neverejnom režime. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali rokovanie v neverejnom režime. 

I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 106/2018: 

Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Prehľad súdnych sporov RTVS. 

 

Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 / J. Chudík, P. Kubica, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

 
8. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s 50. výročím okupácie 

Československa v roku 1968 (spravodajcovia M. Kákoš a I. Nagy) 
J. Rezník odprezetnoval predložený materiál členom rady.  

M. Kákoš ako spravodajca za televíznu časť uviedol, že musí rozdeliť vysielanie Jednotky 
a Dvojky. Jednotka podľa neho ostala dosť dlžná tomuto jubileu. Boli iba dva filmy Dubšek 
a Eštebák. Chýbalo mu viac publicistiky. Dvojka to však vykompenzovala pestrým obsahom. 

Vysielanie však bolo deštruované športovými podujatiami. Pri takýchto výročiach to podľa 
neho nebolo dobré. Túto výhradu podľa neho obsahuje aj samotný materiál.  
I. Nagy ako rozhlasová spravodajkyňa uviedla, že rozhlasové vysielanie bolo venované 

tomuto výročiu. Vysoko hodnotí použitie rozhlasových archívnych materiálov.  
J. Rezník odpovedal, že koncepcia bola postavená logicky a na Jednotku boli zámerne 
zaradené iba dva filmy, pretože má úplne iné zameranie ako Dvojka. Tento rok sa však stalo, 
že v tomto čase boli v hre ešte tri slovenské futbalové kluby v európskej súťaže, čo sa 

v minulosti nestávalo.   
M. Ťapák uviedol, že jediné východisko z tohto je spustenie Trojky.  
M. Kákoš odpovedal, že aj dovtedy bude treba nájsť nejaké systémové riešenie.  

J. Rezník uviedol, že išlo iba o jeden deň v týždni a aj vtedy sa vysielanie iba posunulo.  
J. Chudík ocenil programovú prípravu vysielania a bol by nerád, aby to znížilo týchto jeho pár 
poznámok. Vadila mu rozhlasová upútavka, kde sa hovorilo o  zmene režimu, čo podľa neho 

nie je pravda, pretože šlo o demokratizačný proces. Vysoko hodnotí, že sa odvysielali 
ukážky z novinárskej tvorby tej doby. K filmu Dubček uviedol, že tento film zobrazil A. 
Dubčeka tak, ako by sme ho mali poznať. Bol zobrazený na základe faktov, ktorý tam 
scenárista dostal.  

M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 107/2018: 

Rada RTVS prorokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s 50. 

výročím okupácie Československa v roku 1968. 

 
Za: 6 / D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 



Strana 10 z 10 
 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / I. Gallo, P. Kubica, Ľ. Guman / 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Vyhodnotenie letnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia D. 

Hushegyiová a I. Gallo) 
J. Rezník uviedol predložený materiál.   
M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasovú časť materiálu.  
D. Hushegyiová zhodnotila televíznu časť pozitívne. Spravodajstvo podľa nej bez väčších 

problémov prekonalo hromadný odchod redaktorov.  
I. Nagy ako spravodajkyňa k rozhlasovej časti uviedla, že vo všetkých rádiách dominovali 
aktuálne výročia.  

M. Kákoš predložil po neverejnej časti návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 108/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie letnej programovej štruktúry 

RTVS. 

 
Za: 6 / D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      

Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / I. Gallo, P. Kubica, Ľ. Guman / 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
10. Sťažnosti a podnety 
Neboli žiadne sťažnosti a podnety.  

 
11. Rôzne  
M. Kákoš poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 

V Bratislave 19.9.2018. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 

Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
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